

鸟取/大阪/京都/神户

TOTTORI/OSAKA/KYOTO/KOBE







SCHEDULE

DEPARTURE TOSAKA

ARRIVAL OSAKA **KYOTO**

(MOB/L/D)

- ☑ Kiyomizu-dera
- ☑ Gion

KYOTO 🖨 TOTTORI

(B/L/-)

- ☑ Amanohashidate (Included Cruise)
- ☑ Amanohashidate Komatsu Park Deck (Included Round Trip Cable Care)
- ☑ Kinosaki Onsen (Foot Bath)

TOTTORI D4

(B/L/-

- ☑ Tottori Karoichi Fish market
- ☑ Hakuto Shrine
- ☑ Conan's House Beika **Shopping Street**

D5

TOTTORI 🖨 KOBE 🖨 OSAKA

(B/L/-

- ☑ Mosaic Kobe Harborland
- ☑ Shinsaibashi
- ☑ Dotonbori

D6

OSAKA 7 DEPARTURE

(B/MOB)



√ 4 Breakfast / 4 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Unagi Set
- ★ Clams Set Meal
- ★ Tottori Sand Dunes Special Steamer Set meal

TOURIST ATTRACTIONS:

KYOTO

- Fushimi Inari Taisha It is one of the most famous shrines in Japan and is famous for its unique "Thousand Bontorii". The main deity of the shrine is Inari, who is considered the patron saint of agriculture and commerce. Therefore, Fushimi Inari Taisha Shrine is the main place where merchants and farmers come to pray for a good harvest and prosperous business.
- Gion one of the most famous and historic flower streets in Kyoto. It is famous for its traditional teahouses, geisha culture and historical architecture, attracting countless tourists to experience and explore.
- Amanohashidate one of the three scenic spots in Japan. It is located in Miyazu City, Kyoto Prefecture. It is a picturesque natural landscape. Its name means "Hashidate of the Sky" because the landform is shaped like a bridge spanning the
- Kasamatsu Park Observation Deck The observation deck of Kasamatsu Park is one of the best places to enjoy the panoramic view of Amanohashidate. From here you can see the magnificent sight of the Amanohashidate shaped like a "flying dragon" crossing the bay, so this viewing point is also called the "Flying Dragon View". Here, visitors can overlook the entire Amanohashidate Sand Spit, the surrounding bays and green mountains.

TOTTORI

- Kinosaki Onsen is a historic hot spring resort in Toyooka City, Hyogo Prefecture, Japan, with a history of more than 1,300 years. Famous for its seven outer onsen (public hot spring baths) and beautiful traditional streets, Kinosaki Onsen is considered one of the best places to experience Japanese hot spring culture.
- **Tottori Off-site Fish Market -** is a famous seafood market in Tottori Prefecture, Japan, located in Tottori City. This market is famous for its fresh seafood products and active trading scene. It is a popular place for tourists and local residents to buy seafood.
- Tottori Sand Dunes It is the largest coastal sand dune in Japan. It was formed 100,000 years ago and covers an extremely large area. If it were not adjacent to the Sea of Japan, just looking at the photos of the sand dunes, you would really have the illusion of being in a desert. In this vast sandy land, there will be snow in winter, and in autumn you can even see a large field nearby. You can enjoy the different aspects throughout the year such as the spicy leek flower field.
- Conan's House Beika Shopping Street Conan fans will definitely come to Tottori as a place of pilgrimage. In the Rice Flower Shopping Street, there is the Gosho Aoyama Hometown Museum, which is also commonly known as the Conan Museum. Most of the animation theme museums will be set up in the author's hometown. Local sightseeing, there are two great works named Detective Conan and Kitaro in Tottori!

KOBE

Mosaic Kobe Harborland - is a large commercial and entertainment district located in Chuo District, Kobe City, Japan. It is famous for its modern buildings and diverse shops, restaurants, cinemas, amusement facilities and tourist attractions.



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS):

- ✓ Rihga Royal Hotel Kyoto or similar class x 1 Night
- ✓ Hotel New Otani Tottori or similar class x 2 Nights
- x 1 Night ✓ Hotel Baygulls or similar class

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.





精简行程

<mark>第──天</mark> 启程 র 大阪

第二天 抵达大阪 🖨 京都

都 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 伏见稲荷大社
- ☑ 清水寺
- ☑ 祇园

第三天

京都 🗐 鸟取

(早/午/-

- ☑ 日本三景《天桥立》(含游览船)
- ☑ 天桥立伞松公园观景台(含缆车)
- ☑ 城崎温泉(足浴)

第四天。乌取

(早/午/-

- ☑ 鸟取场外鱼市场
- ☑ 鸟取砂丘
- ☑ 白兔神社 《神明的恋爱邱比特》
- ☑ 名侦探柯南米花商店街

第五天

鸟取 🖨 神戸 🖨 大阪

(早/午/-

- ☑ 神戶马赛克广场
- ☑ 心斋桥
- ☑ 道顿堀

第六3

大阪 🛪 回程

(早/机上用餐)



✓ 4早餐/4午餐/1晚餐

风味餐:

- ★ 鳗鱼定食
- ★ 蛤蛎套餐
- ★ 鸟取沙丘特色蒸笼套餐

观光景点:

京都

- ◆ 伏见稻荷大社 日本最著名的神社之一,以其独特的"千本鸟居"而闻名。神社主祭神是稻荷神,稻荷神被认为是农业和商业的守护神,因此伏见稻荷大社是商人和农民前来祈求丰收和生意兴隆的主要场所。
- ◆ 祇园 京都最著名和历史悠久的花街之一。这里以其传统的茶屋、艺伎文 化和历史建筑而闻名,吸引了无数游客前来体验和探索。
- ◆ 天桥立 是日本三景之一,位于京都府宫津市,是一个风景如画的自然景观。它的名字意为"天之桥立",因为这个地貌形如一座横跨天际的桥。
- ◆ 天桥立伞松公园观景台 伞松公园的观景台是欣赏天桥立全景的最佳地点之一。从这里可以看到天桥立形如一条"飞龙"横跨海湾的壮丽景象,因此这个观景点也被称为"飞龙观"。在这里,游客可以俯瞰整个天桥立砂嘴、周围的海湾和青山。

鸟取

- ★城崎温泉 是日本兵库县丰冈市的一座历史悠久的温泉度假胜地,已有超过1300年的历史。城崎温泉以其七个外汤(公共温泉浴场)和美丽的传统街道而闻名、被认为是体验日本温泉文化的最佳地点之一。
- ◆ 鸟取场外鱼市场 是日本鸟取县著名的海鲜市场,位于鸟取市。这座市场以新鲜的海鲜产品和活跃的交易场面而闻名,是游客和当地居民购买海鲜的热门地点。
- ◆ **鸟取砂丘** 它是日本最大规模的海岸砂丘,形成于10万年前,占地极广,要不是接临着日本海,光看沙丘照片,真的会有身处沙漠的错觉。在这片广袤砂地里,冬天会下雪积雪,秋天附近甚至还能看到一大片辣韭的花田等,一年四季能欣赏到不同的面貌。
- ◆ 名侦探柯南米花商店街 柯南迷来鸟取必定会来朝圣地方,米花商店街中有青山刚昌故乡馆,也是大家俗称的柯南博物馆,动漫的主题馆大多会设立在作者的老家提振当地观光,在鸟取就有名称探柯南与鬼太郎两部大作品!

抽旨

◆ 神戶马賽克广场 - 是位于日本神户市中央区的一个大型商业与娱乐区,以 其现代化的建筑和多样化的商店、餐厅、影院、游乐设施和观光景点而著名。



酒店住宿(4晚):

✓ 京都丽嘉皇家酒店或同级

x 1 晚

✓ 鸟取新大谷酒店或同级

x 2 晚

✓ 贝佳路斯海景酒店或同级

x 1 晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 日本 JAPAN ·

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡在日本都能通行 * Credit card are used widely in Japan
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.30	拨号代码 Dial Code	Japan :+81
\$ € \$ ¥/	100 日元 = 马币 3.30 *Subject to currency of the day**以当天厂率为准*		日本 : +81
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
A	电压 - 100伏特		类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
<u>- </u>	日本 - 标准时差快 马来西亚 时间1小时		每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以 及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 20℃ - 6℃ 28℃ - 19℃	9) S S	utumn 秋季 □ - 11月
飞机型号 Aircraft Type	A330	A330	
	A330	A330	
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	_
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		

